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Er staat veel te gebeuren in ons dorp. In deze 
eerste uitgave van 2024 bieden wij een po-
dium aan de twee jubilerende verenigingen 
Belfeldia en KBO Belfeld, die respectievelijk 
100 en 50 jaar oud zijn en dat groots vieren. 
De Dorpsraad en Evenemente veur Belvend 
hebben de handen ineengeslagen om een 
tweede Trots op Belfeld-dag te organiseren.  
Een unieke kans voor Belfeldse verenigingen en 
bedrijven om te laten zien wat ons mooie dorp al-
lemaal te bieden heeft. 

Belfeldia en KBO Belfeld hebben een lange his-
torie, maar we gaan in deze Dorpskrant nog veel 
verder terug in de tijd, naar de vete tussen Bel-
feld en Kaldenkirchen. Toen waren er nog geen 
smartphones, maar tegenwoordig is een foto zo 
gemaakt. Laat je inspireren door het verleden 
of het heden en doe mee met de fotowedstrijd 
van Fotogroep Belfeld. De lente is aangebroken, 
maar de redactie is alweer volop bezig met de 
volgende twee edities. Ideeën om die pagina’s te 
vullen zijn er al genoeg, maar tips zijn uiteraard 
altijd welkom!

Yvonne van der Velden

BESTE DORPSGENOTEN,
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De galerie van Sjer toont veel gezichten.  
Wroeten in de grond, een vuistbijl treft een onverlaat. 

Bij de oude school vertelt een man: ‘In dit complex 
schuilt leven, regelmatig hoor ik in ferme taal
 
tafelrijtjes de trap afrennen.’ Een tolsteen wijst
naar geld in het laatje; de gemeentekas vertoont
 
hiaten. Een weiland met hier en daar wat bomen.
‘Zullen we een bos beginnen?’ Goed wortelen
 
telt voor wat wil leven. Kijk daar fladdert
de keizersmantel. Ik salueer en loop hem na
 
tot aan de Vlindertuin. Zag ik hem niet eerder
op een dodenakker in het land over de grens?

                                        Herman Verweij

Over een voetpad langs rietkragen.  
Verlate boeggolven kussen zacht de oeverrand.
 
Wolken zweven in vlokjes over het land.
Hortensia’s in gepaste afscheidskleuren.
 
buigen zich over bemoste graven.  
Rond de Herberg hangt de geur van gouden jaren.
 
Onder het spoor door, de trein rijdt het station voorbij. 
Vogelaars wachten op wat overvliegt.

GEDICHT

Het  vlokt  en  het  vlindert
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Op 27 april vieren we niet alleen dat 
de koning een jaartje ouder wordt, 
maar houden we ook weer een feestje 
in Belfeld. 

Na een pauze vanwege corona werd dit 
feest in 2023 weer opgepakt in onze 
dorpskern. Het was een succesvolle eer-
ste editie die door Evenemente veur Bel-
vend werd georganiseerd. Dit jaar volgt 
de tweede editie. 
Het koningsdagfeest met tal van activi-
teiten voor jong en oud wordt georga-
niseerd bij De Hamar. De dag start om 
13.30 uur, waarbij traditioneel de (kinder)
fietsen worden versierd om daarna onder 
begeleiding van Brandweer Belfeld een 
klein rondje te fietsen. Voor crêpepapier 
wordt gezorgd en mocht fietsen niet luk-
ken, dan mag wandelen, kruipen, steppen 
en rollen ook. We maken er een mooie 
optocht van!

Na de fietstocht zal er net als vorig jaar 
op het Stevensplein genoeg vertier zijn 
voor de kinderen. Uiteraard kunnen de 
(groot)ouders zich ook vermaken. Het 
programma zal verder bestaan uit het 
opzetten van de koningsboom, livemu-
ziek en een tombola. De avond wordt 
vervolgens muzikaal afgesloten.
 
Kortom, aan alles is gedacht om 
er een leuke dag voor jong en oud  
van te maken. 

Dus: komen jullie ook?
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Evenemente  
veur Belvend

Kom Koningsdag vieren!

Het  vlokt  en  het  vlindert
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Na een fantastische Trots op Belfeld-dag in 2022 
kan een vervolg niet uitblijven. Dorpsraad Belfeld 
organiseerde in 2022 deze speciale dag om de 
initiatieven die waren opgepakt vanuit de Belfeld 
Ambitie Boeken met trots aan onze inwoners, wet-
houders en raadsleden te tonen. Een dag om de 
verbondenheid, de gezelligheid en al het prachtigs 
te bekijken wat Belfeld te bieden heeft en waar we 
met recht trots op mogen zijn! 

Voor de komende editie willen we Belfeldse vereni-
gingen, stichtingen en ondernemers de kans geven 
zich te presenteren en te profileren. Zo’n dag or-
ganiseren is veel werk, vandaar dat de Dorpsraad 
samenwerking heeft gezocht met Evenemente 
veur Belvend en hen heeft gevraagd om mede de 
organisatie over te nemen. 
Evenemente veur Belvend is opgericht om meer 
beleving in Belfeld te krijgen en te houden, voor 
jong en oud. Zij hebben de afgelopen jaren di-
verse geslaagde evenementen gehouden zoals 
de Zomerborrel, Koningsdag, Nieuwjaarsborrel 
(of afgelopen keer de Aad-op-Niejaorsborrel) en 
de Winterbarbecue, en zij waren ook betrokken bij 
de Fire Games van Brandweer Belfeld. 

Najaar 2023 werden de eerste ideeën besproken, 
zijn de uitnodigingen verstuurd, is het programma 
in grote lijnen klaar en komt de promotie op stoom. 
De Trots op Belfeld-dag wordt voortaan een twee-
jaarlijks evenement; dit jaar wordt deze gehouden 
op zaterdag 15 juni 2024. 
Op deze dag kunnen verenigingen, stichtingen, 
sportclubs en bedrijven hun activiteiten promoten. 
Hiermee krijgen ze de kans bezoekers te infor-
meren en laten zien wat voor moois ze te bieden 
hebben. Het doel is niet alleen mensen te enthou-
siasmeren, maar ook te werven en te binden, of om 
de samenwerking te zoeken. Want daar ligt ook 
de kracht van de Trots op Belfeld-dag!

De opzet is voor de Trots op Belfeld-dag  
op 15 juni 2024 is als volgt:

Van 11.00 tot 14.00 uur krijgen alle verenigingen en 
stichtingen uit Belfeld de kans zich te presenteren. 

DORPSRAAD

Van 14.00 tot 17.00 uur krijgen alle ondernemingen 
en bedrijven uit Belfeld de kans zich te presen-
teren. 

Ieder staat vrij hier een eigen invulling aan te ge-
ven. Om elkaar de ruimte te geven, verzoeken we 
verenigingen en ondernemers vriendelijk zich aan 
deze tijdsindeling te houden.

Heeft jouw vereniging of onderneming nog geen 
uitnodiging gekregen en willen jullie meedoen aan 
deze Belfeld-promotie? 
Meld je vereniging, stichting of onderneming dan 
vóór 15 april 2024 aan via trotsopbelfeld@belfeld.
nu. Voor eventuele vragen kun je hier ook terecht.

In 2020 liep het hele dorp uit; ook van ver buiten 
Belfeld was er veel animo om te bekijken wat Bel-
feld aan moois te bieden had. Het dorp was goed 
versierd in de Belvendse kleuren blauw-geel-zwart 
en op veel plekken hing de Belfeldse vlag uit. Wat 
zou het mooi zijn als dat in juni weer gebeurt. 
Hebt u nog geen vlag van Belfeld? 
Deze is te koop bij onder meer Bloembinderij Karel 
Smits of te bestellen via info@superweike.nl.

We hopen weer op een trotse, enthousiaste en 
grote deelname aan de Trots op Belfeld-dag op 
zaterdag 15 juni. 

Doe mee, kom kijken en laat je verrassen!

Werkgroep Trots op Belfeld-dag 2024

TROTS OP BELFELDdag 

Zaterdag 15 juni 2024 
Georganiseerd door; 

 
 

& 
 
 
 

Dé dag waarop alle verenigingen, stichtingen, ondernemers en bedrijven 
zich trots kunnen presenteren aan de inwoners van Belfeld. 

Programma: 

Van 11.00 – 14.00 uur krijgen alle verenigingen en stichtingen uit Belfeld de kans zich te promoten. 
Van 14.00 – 17.00 uur krijgen alle ondernemingen en bedrijven uit Belfeld de kans zich te promoten. 

Ieder staat vrij hier een eigen invulling aan te geven. 
 

Meedoen? Opgeven vóór 15 april via trotsopbelfeld@belfeld.nu 
 

Doe mee en hang de vlag uit! 
Heeft u nog géén vlag van Belfeld? Deze is te koop bij onder meer 
Bloembinderij Karel Smits (Koninginneplein 7) en/of te bestellen 

via info@superweike.nl 

Tweede editie Trots op Belfeld-dag  
op 15 juni 2024
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Dorpsraad Belfeld  
zoekt bestuursleden

Ben jij betrokken bij de leefbaarheid, veiligheid 
en sociale cohesie in Belfeld? Wil jij graag een 
bijdrage leveren aan het nog mooier maken van 
ons dorp? Dan zijn wij op zoek naar jou! 
Dorpsraad Belfeld houdt zich actief bezig met alle 
zaken die de leefbaarheid in Belfeld aangaan. Als 
schakel tussen de inwoners en de gemeente Venlo 
zetten wij ons in voor een nog mooier Belfeld. Wij 
stimuleren de betrokkenheid van bewoners om de 
leefbaarheid binnen ons dorp te vergroten. Daar 
kunnen we jouw hulp bij gebruiken! We vormen 
graag een goede afspiegeling van de hele bevol-
king in ons dorp, en vele handen maken licht werk.
Wij zoeken nieuwe leden die zich vrijwillig willen 
inzetten voor Belfeld, als bestuurslid of op project-
basis. Als lid van de Dorpsraad heb je de mogelijk-
heid om mee te denken en, als je het leuk vindt, 
een kartrekkersrol op te pakken bij verschillende 
projecten en initiatieven die de leefbaarheid van 
Belfeld kunnen vergroten. Naast nieuwe bestuurs-
leden zijn we ook dringend op zoek naar iemand 
die het secretarisschap wil overnemen en/of ie-
mand die tijdens onze vergaderingen wil notuleren. 

De Dorpsraad vergadert zes keer jaar op een don-
derdagavond van 19.30 tot 21.30 uur in De Hamar. 
Het eerste gedeelte spreken we met onze samen-
werkingspartners (stadsdeelmanager, wijkagent, 

buurtcoach Incluzio Sociale basis, Woonwenz). 
Het laatste uur is er intern overleg. We sluiten af 
met een drankje in de foyer van De Hamar. Daar-
naast nemen de individuele bestuursleden deel 
aan werkgroepen waarnaar zijn/haar persoonlijke 
voorkeur uitgaat. Op onze website Belfeld.nl vind 
je alle informatie over de samenstelling, werkwijze 
en projecten van Dorpsraad Belfeld.
Wij geloven dat betrokken bewoners gezamenlijk 
de leefbaarheid van ons dorp vergroten. Je bent 
dan ook van harte welkom om aan te sluiten bij een 
vergadering van de Dorpsraad. Ben jij enthousiast, 
betrokken en wil je graag actief bijdragen aan de 
leefbaarheid van ons dorp? Sluit je dan aan bij 
Dorpsraad Belfeld. Stuur een mailtje naar dorps-
raad@belfeld.nu en wij nemen zo snel mogelijk 
contact met je op. 

Samen maken we Belfeld nóg mooier!

Familieberichten op Belfeld.nu

Het blijft een terugkerende vraag aan de 
redactie van Belfeld.nu: kunnen we familiebe-
richten plaatsen op Belfeld.nu? 
Het is een kwestie die ons de laatste tijd flink heeft 
beziggehouden. Sinds november hebben we uit-
voerig gesproken met de mensen achter Puik Lo-
kaal in Reuver en de lokale uitvaartondernemers in 
Belfeld en Reuver. Uiteindelijk hebben we besloten 
om de rubriek Familieberichten toe te voegen aan 
Belfeld.nu. Uiteraard wel met inachtneming van het 
nodige respect. 
De uitvaartondernemers beslissen in samenspraak 
met de nabestaanden of een overlijdensbericht op 
Belfeld.nu wordt geplaatst. 
Voor andere familieberichten, zoals geboortes, 
jubilea en bijzondere gebeurtenissen, kan worden 
gebruikgemaakt van het Tip de redactie-formulier. 
Zorg er wel voor dat er altijd een passende foto 
of kaart bij zit. 
Wij hopen dat dit een waardevolle toevoeging aan 
de website is voor de inwoners van Belfeld.

De redactie van Belfeld.nu
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De gemene weidegronden van Belfeld lagen een 
heel eind van het rustige dorpje. Dat wist niemand 
beter dan de koeienjongens, die iedere dag de 
eentonige weg aflegden terwijl de kudde gewillig 
voort treuzelde naar het weidebroek. De dieren 
vonden vanzelf hun weg en alleen nabij het dorp, 
waar de schrale akkers lagen, moest men oppas-
sen dat de koeien niet in het koren liepen. leder 
had daar zijn eigen stukje grond, of hij nu boer, 
timmerman of smid was. Zelfs de burgemeester 
had – aan het Ekschip – zijn grond liggen, want 
van zijn traktement alleen kon hij met zijn gezin 
niet rondkomen. 
Achter de akker strekte zich in oostelijke richting 
het Broek uit. Een grote groene vlakte, die regel-
matig door de voor- en najaarsregen blank kwam 
te staan. Maar in de zomer lagen de onbegrensde 
weiden als een geweldige groene loper langs de 
beboste heuvelrug die de afscheiding vormde tus-
sen Belvend en Kakerke. 
Op een mooie zomerdag met een hemel vol wit-
te wolkenzeilen waren de koehaerde Tuuen en 
Sjengske hier in een druk gesprek verwikkeld. 
De schapen liepen tot hun buik in het hoge gras, 
de leeuwerik zong en het Broek lag er zo vredig 
bij, alsof het de eerste scheppingsdag was. Men 
zou verwacht hebben dat de koeienjongens dat 
ook zouden voelen en met de handen achter hun 
hoofd ruggelings in het gras zouden hebben ge-
legen, alleen maar kijkend naar de blauwe hemel 
vol met witte droomschepen. In plaats daarvan 
richtte hun blik zich telkens opnieuw naar de ‘berg’ 
en waren zij onrustig, alsof er van die kant gevaar 
dreigde. Hun gesprek draaide om de kwestie die al 
wekenlang de gemoederen in Belfeld in beroering 
had gebracht en die vooral in de gelagkamers 
druk besproken was: de ongehoorde vrechheid 
van de Kakerkers. Sinds mensenheugenis hadden  
de veeboeren van Belvend en Kakerke hun koe-
beesten en schapen op de broekgronden laten 
weiden. 
Het grootste gedeelte van het Broek behoorde 
tot de gemeente Belfeld, maar de boerderij van 
Malbeck lag op Duits gebied en dat verschafte de 
Kakerkers de kans om ook met hun kuddes over 
de berg te komen en in de grazige vlakten neer te 
strijken. Er bestonden op dit gebied ongeschreven 
rechten. Woorden waren er nooit over gevallen, al 
zagen de Belvenders hun oosterburen hier liever 
niet. Doch sinds enige maanden was de toestand 

veranderd. De gemeente Kaldenkerken – om geld 
verlegen – had tegen betaling alle rechten op de 
broekgronden aan Belfeld afgestaan. De Belvend-
se boeren zagen een lang gekoesterde wens in 
vervulling gaan: voortaan zouden zij het alleen voor 
het zeggen hebben; heel de kostelijke weidegrond 
van het Broek was nu hun domein. Er waren er die 
er geen gras over lieten groeien en een koopakte 
tekenden voor percelen die de gemeente te koop 
aanbood. Zij ontgonnen de grond en reeds schoot 
het koren er hoog op. Alleen het gedeelte dat Meel-
derbroek was genoemd, was nog gemeenschap-
pelijk weidegebied gebleven. Maar alsof dat alles 
hun niet aanging, en zonder zich ook maar ergens 
iets van aan te trekken, waren ook de Kakerkers 
hier weer met hun kuddes verschenen. Dwars 
door de ontgonnen akkers baanden zij zich een 
weg. Het werd hoog opgenomen in Belvend. Tot 
tweemaal toe was het bij woordenwisselingen 
en dreigementen gebleven: een derde maal had 
men de Pruusse teruggedreven, zonder er nog 
op te slaan. Maar als dit alles niet baatte, zouden 
er klappen moeten vallen. Daarover was iedereen 
het eens. 
Tuuen en Sjengske waren met hun vee tot aan 
de grensstrook gekomen. Als de Kakerkers het 
zouden wagen om te komen, zou er een veldslag 
worden geleverd. De koehaerde zouden laten zien 
dat zij pal stonden voor de rechten van Belvend. 
De ganse morgen hadden zij bij het volgen van hun 
beesten argwanend naar ‘de berg’ geloerd, maar 

Dorpvete tussen Belvend                 en Kakerke                                                                                                          Deel 1BELFELDSe 
HISTORIE
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niemand was tevoorschijn gekomen uit het dichte 
dennenbos. "Ze hebbe gen lef mieër", grijnsde 
Sjenkske, doch Tuuen dacht er anders over. "Ver-
gaet dich maar neet: die kosde os waal ens van de 
kangk van de Hoof betrekke en dan ware weej d'r 
nag lang neet gelökkig aan", meende Tuuen, die 
de Pruusse wantrouwde. 
Ze waren ter hoogte van de Hoof gekomen. In de 
verte konden ze de kuddes van Beesel zien lopen. 
Het middaguur was al voorbij en de kans dat er 
iets bijzonders zou gebeuren, was klein geworden. 
De beide koehaerde bekommerden zich dan ook 
niet langer om ‘de berg’ en dommelden zo'n beetje 
in. Zo kon het gebeuren dat er opeens zeven met 
stokken gewapende Kakerkers voor hen stonden 
eer ze er op verdacht waren. 
”Tuuen, diene remmel", riep Sjengske, die eerst het 
gevaar ontdekte. "Neet truukgaon, mèr dropvaege!" 

Dorpvete tussen Belvend                 en Kakerke                                                                                                          Deel 1

Tuuen greep zijn stok, alsof zij met hun beiden best 
tegen de overmacht waren opgewassen. Zij dach-
ten niet eens aan de ongelijke kansen. De veront-
waardigde uitroepen in de gelagkamers echoden 
nog na. De gedachte aan de heilige rechten van de 
Belvender luuj gaf hun een blinde moed. Zij zou-
den zich door die indringers niet laten wegjagen. 
Doch de kerels wilden geen gevecht. Ze hadden 
andere plannen en vormden snel een grote kring 
om een deel van de kudde, waarna ze de beesten 
in de richting van de grens joegen. Dat was nog 
veel erger dan een kloppartij. Tuuen en Sjengske 
zwaaiden in blinde woede met hun essen rem-
mels naar de Duitsers. Maar die wisten handig met 
hun lange stokken alle slagen te pareren, terwijl 
ze de Belvenders met 'n valse grijnslach op een 
kookpunt van woede brachten. Hoe de koehaerde 
zich ook weerden, de overmacht was te groot en 
machteloos moesten ze toezien dat de Duitsers er 
met bijna de helft van de beesten vandoor gingen. 
"Det kump uch deur te sjtaon", schreeuwde Tuuen 
met gebalde vuisten de Kakerkers achterna. Die 
toonden zich niet in het minst onder de indruk en 
gingen hun gang alsof er op aarde geen recht meer 
bestond. Dat gaf een opschudding die avond in de 
keuken van Graed van Hens. 

Niet alleen de veeboeren waren er bijeengekomen, 
maar ook ander volk, dat al van de brute overval 
had gehoord. In de eerste opwinding kon niemand 
zich boven de anderen verstaanbaar maken en 
hoorde men van alle kanten alleen maar schelden 
en vloeken. Maar eindelijk kregen Tuuen en Sjens-
ke gelegenheid om nog eens precies te vertellen 
hoe het allemaal was gegaan. 

Het tweede deel van dit verhaal is te lezen  
in de Dorpskrant van juni 2024.

Bron: N. Douben, uit: Belfeld,  
van Eeuwwisseling naar Eeuwwisseling.
De tekeningen zijn gemaakt door Bart Leurs.
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Op een rustige avond in januari met februari en 
vastelaovend in zicht heb ik een ontmoeting met 
drie mensen van de jubilerende 100-jarige voet-
balvereniging Belfeldia. Jort van den Bongard, 
John Engelen en Lars Peulen vormen deze avond 
samen een gedeelte van het dagelijks bestuur 
en van de jubileumcommissie die wel goed met 
elkaar communiceren, maar min of meer onaf-
hankelijk van elkaar werken om elkaar niet te 
veel te belasten. 

Tijdens ons gesprek staat het eeuwfeest van 
Belfeldia in het middelpunt en duiken we eerst in 
de geschiedenis van de club, die op 24 juni 1924 
werd opgericht door Bert Peulen, Fons Stevens, 
Giesbert Schreurs, Jan Simons en Herm Verdonck. 
En zoals het in die tijd moest zijn, werd het de 
Roomsch Katholieke VoetbalVereniging (kortweg 
RKVV) Belfeldia. Het eerste speelveld van de nieu-
we club lag achter de toenmalige jongensschool (in 
de buurt van het huidige appartementencomplex 
't Bolveld). Het eerste clublokaal was café Het 
Witte Paard, gelegen aan de Markt. De clubkleuren 
geel-zwart zijn afgeleid van het gemeentewapen 
en de vlag van de gemeente Belfeld, waarin geel 
en zwart ook terugkomen. In 1926 kreeg de club 
een speelveld in de buurt van de stuw. Uitwed-
strijden werden in die tijd bezocht per fiets (Arcen 
en Meijel) en soms met paard en koets. Belfeldia 
speelde 22 jaar op deze locatie. Belfeldia vierde in 
de beginperiode diverse kampioenschappen, maar 
soms verliep het anders… Ze waren kampioen, 
maar één club trok zich terug uit de competitie 
en er werden verliespunten in mindering gebracht: 
weg kampioenschap! Teleurstelling alom. 

Ook het ledenverloop kende in de beginjaren 
pieken en dalen. In 1933, ten tijde van de eco-
nomische crisis, waren er slechts 18 leden en 15 
gulden in kas. Maar Belfeldia was sterk en over-
leefde deze moeilijke tijd (5 voorzitters), ook tijdens 
de Tweede Wereldoorlog. In 1945, na de oorlog, 
werd de jeugdafdeling van Belfeldia opgericht, 
die volgend jaar, in 2025, dus 80 jaar bestaat. 
Tevens verscheen in 1945 het eerste clubblad 
van Belfeldia onder redactie van meester Strous. 
In 1949 verhuisde de club naar een nieuw veld 
op het gemeentelijk sportpark aan de Prins Hen-
drikstraat, tegenwoordig Prins Frederikstraat. Dit 
ging gepaard met de viering van 25 jaar Belfeldia, 

1924-1949. Behalve de vreugde van de opening van 
het nieuwe sportpark moest toen ook de eerste 
sportieve teleurstelling verwerkt worden: degra-
datie naar de 4e klasse. In de periode die volgde 
nam Belfeldia met 3 seniorenelftallen deel aan 
de competitie. In 1957 werd de veteranenafdeling 
van Belfeldia opgericht. Over de beginperiode 
is niet zoveel bekend, maar ook deze loot aan 
de Belfeldiaboom is uitgegroeid tot een volwas-
sen tak van de vereniging. Ook de jeugdafdeling 
bloeide in de zestiger jaren: 133 leden en een aantal 
zogenaamde ‘pups’; leden onder 12 jaar. Voor de 
jeugd van Belfeldia is de heer Sjraar Brauer van 
grote betekenis geweest. Door zijn lange staat van 
dienst en grote betrokkenheid – verenigingsman 
in hart en nieren – werd hij wel eens de 'Godfather 
van de Belfeldiajeugd' genoemd. 

De jeugd speelde op dat moment op twee velden 
achter de vroegere Wilhelminaschool, tegenwoor-
dig gedeelte Gelrestraat-Veldekestraat. 

Belfeldia straalde langzaam maar zeker meer uit 
dan alleen voetbalclub; in 1966 werd samen met 
Harmonie Kunst na Arbeid het feest 200 jaar Maal-
beek georganiseerd. Een groot succes voor heel 
Belfeld, maar ook financieel gezien voor de orga-
niserende verenigingen. Dat waren ook de jaren 
dat de Tiroler Kapellen uit Oostenrijk naar Belfeld 
kwamen. Het jaar 1968 was ook een memorabel 
jaar voor de voetbalclub. Een van de leden, Jos 
Simons, tekende een contract bij PSV. Tijdens de 
afgelopen eeuw heeft de voetbalclub 19 voorzit-
ters gekend, waarvan we er twee specifiek willen 
noemen vanwege de lengte van hun voorzitter-
schap, te weten Jan Naus (1962-1972) en Sjaak 
Hendriks (1972-1992). 
Zoals in deze korte terugblik is te lezen, was het 
een veelbewogen geschiedenis met veel hoog-
tepunten maar ook dieptepunten, allemaal onder 
het motto van Belfeldia: ‘Eén voor allen, allen voor 

Belfeldia 
100 jaar                                    100 jaar jong:                 voetbalvereniging Belfeldia
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Belfeldia’. Vanuit dit motto is er dan ook een jubi-
leumcomité gevormd, bestaande uit Jort van den 
Bongard, John Engelen, Jan Hillekens en Jac Bos, 
die niet alleen voor de huidige 414 leden van Bel-
feldia en hun families, maar voor heel Belfeld een 
jubileumfeest gaan organiseren. Hieraan kunnen 
zoveel mogelijk inwoners van Belfeld deelnemen, 
want er is ‘voor elk wat wils’. Voor heel Belfeld, zult 
u zeggen? Jazeker, want zoals al eerder aangeduid, 
is Belfeldia méér dan alleen maar voetbalclub. 
Er is een samenwerking met of organisatie van 
Harmonie Kunst na Arbeid, kermis en Kermisloop, 
KinderOntspanningsWerk, de jeu-de-boulesgroep 
van de KBO en de Zonnebloem afd. Belfeld. Voor 
deze activiteiten heb je het verenigingsgebouw met 
de toepasselijke naam De Spil, nodig; de as waar 
alles om draait. De laatste toegevoegde activiteit 
is die van het zgn. Peuterbelke, een samenwerking 
tussen Belfeldia en volleybalvereniging Holyoke 
met als doel peuters en kleuters vanaf 2 jaar ver-
trouwd te maken met balsporten en bewegen. Op 
dit moment doen er 50 kleuters onder de 7 jaar 
mee, waarbij begeleiding altijd van harte welkom is 
en blijft. Interesse? Kom maar eens kijken op zater-
dagochtend van 9.30 tot 10.30 uur in De Hamer en 
bij goed weer op het sportpark bij Belfeldia. Verder 
is het Kickstartmodel geïntroduceerd, een model 
om betrokken vrijwilligers mobiel te krijgen en te 
houden om de diverse activiteiten voor en door de 
kinderen te begeleiden; een onmisbare schakel! 

Kortom: er is door de jaren heen een brede basis 
ontstaan tussen Belfeldia en andere verenigin-
gen en instanties die samenwerken in en voor de 
gemeenschap van Belfeld. Mijlpalen zijn er om 
slingers aan op te hangen. 100 jaar Belfeldia is 
zo’n mijlpaal en dus alle reden om slingers op te 
hangen en een groot feest te gaan vieren. Er zijn 
het hele jaar door feestactiviteiten, waarin ook 

                                   100 jaar jong:                 voetbalvereniging Belfeldia

75 jaar Jeugdafdeling Belfeldia is meegenomen, 
omdat dit midden in coronatijd viel en toen niet 
kon doorgaan. Zo is er op zaterdag 1 juni een grote 
reüniefeestavond voor leden en oud-leden om de 
nodige herinneringen en sterke verhalen op te 
halen die ooit verteld zijn en misschien al eens de 
revue zijn gepasseerd in de welbekende ‘derde 
helft’. Verder kan dan op deze avond misschien een 
van de bekende clubliederen worden gezongen op 
de melodie van Heidewitzka. In het weekend van 21, 
22 en 23 juni vindt er een jubileumfeestweekend 
plaats voor de hele gemeenschap, Belfeld All-in, 
waarbij iedereen van harte welkom is. Tevens volgt 
er binnenkort een uitnodiging voor Belfeld (k)wist, 
een quiz-, vraag-en-antwoord-, doe- en maakspel, 
waaraan in groepen kan worden deelgenomen. 
Ook dit is door een van de werkgroepen van het 
comité 100 jaar Belfeldia in gang gezet. Hier zal 
nog de nodige ruchtbaarheid aan worden gegeven. 
Om dit feest en alles wat daarbij hoort vorm te 
geven, zijn op dit moment 40 mensen bezig. Op 
deze manier hebt u, beste lezer, hopelijk een beeld 
gekregen hoe een kleine voetbalclub in 100 jaar 
tijd is uitgegroeid tot een goedaardige octopus, 
die zijn tentakels op een positieve manier over de 
hele gemeenschap Belfeld uitstrekt. 

Wederom: 
Eén voor allen, allen voor Belfeld(ia)! 

Geert Goossens
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meer dan een uitleenloketBELFELDS 
HISTORIEFOTOgroep
 belfeld

René Spee

Fotogroep Belfeld organiseert een fotowed-
strijd voor inwoners van Belfeld. Het doel 
van deze fotowedstrijd is om fotografie te 
stimuleren, inwoners hun talenten en crea-
tiviteit te laten ontdekken en het promoten 
van Fotogroep Belfeld. Er is geen specifiek 
thema, dus foto’s van alle onderwerpen zijn 
welkom. Ben je creatief, heb je interesse 
in fotografie en lijkt het je leuk om aan een 
fotowedstrijd deel te nemen? 
Ga aan de slag met je camera of je telefoon 
en stuur vóór 5 mei 2024 een foto naar  
secretariaat@fotogroepbelfeld.nl.

Tijdens de Trots op Belfeld-dag op 15 juni a.s. 
worden de winnaars bekendgemaakt. De foto’s 
van de winnaars worden in november geëxpo-
seerd tijdens de expositie van Fotogroep Bel-
feld. Na deze expositie krijgen de winnaars de 
geprinte foto’s mee naar huis. Alle inwoners van 
Belfeld mogen deelnemen aan deze fotowed-
strijd; beroepsfotografen en leden van Fotogroep 
Belfeld zijn echter uitgesloten van deelname.

Reglement fotowedstrijd
-  Het doel van de wedstrijd staat hierboven 

beschreven.
-  Uitgesloten zijn beroepsfotografen en leden 

van de Fotogroep Belfeld.
-  Foto’s van de winnaars worden gepresen-

teerd op onze expositie begin november in 
De Hamar, waarna de geprinte foto’s hun 
eigendom worden.

-  Van de foto’s die worden ingestuurd, wordt 
verwacht dat ze zelf genomen zijn.  
Bewerkte foto’s zijn toegestaan, mits er 
geen plagiaat wordt gepleegd.

-  Wij hanteren een 'vrij thema', dus foto’s van 
alle onderwerpen zijn welkom.

-  Gebruik van de foto's wordt beperkt tot 
wedstrijd gerelateerde promotie. Je foto 
wordt alleen gebruikt om de wedstrijd te 
promoten; de acteursrechten blijven bij de 
fotograaf.

- Foto’s graag aanleveren in .jpg-formaat.
-  Foto’s graag zo groot mogelijk aanleveren, 

maar niet groter dan 20 MB.
-  De jurering wordt door de leden van  

Fotogroep Belfeld gedaan.

-  De uitslag wordt tijdens de Trots op Belfeld-
dag op 15 juni 2024 bekendgemaakt.

-  Foto’s kunnen t/m 5 mei 2024 worden inge-
stuurd via secretariaat@fotogroepbelfeld.nl.

Visie Fotogroep Belfeld
Onze fotoclub is een vereniging van gepassio-
neerde fotografen die elkaar inspireren, motive-
ren en ondersteunen, met als doel hun vaardig-
heden te ontwikkelen en hun creativiteit te uiten. 
We streven naar het creëren van een veilige en 
informele omgeving, waarin iedereen welkom 
is en waarin we elkaars werk respecteren en 
waarderen. Met regelmatige bijeenkomsten, 
workshops, uitstapjes en wedstrijden willen we 
onze leden de kans geven om te groeien als fo-
tografen en hun werk te delen met anderen. We 
geloven in het belang van persoonlijke expressie 
en het verkennen van verschillende genres en 
technieken van fotografie. Als fotoclub willen we 
een positieve impact hebben op onze gemeen-
schap met onze kunst en door het ondersteunen 
van lokale initiatieven.
Deze visie benadrukt de gemeenschapsge-
richte, creatieve en educatieve aspecten van 
de fotoclub, terwijl het belang van respectvolle 
communicatie ook wordt benadrukt. Het on-
dersteunen van de lokale gemeenschap en het 
gebruik van fotografie als middel om positieve 
verandering te stimuleren, zijn ook belangrijke 
elementen van deze visie.

Organiseert fotowedstrijd

Hetty Schreurs
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meer dan een uitleenloket

Een rit reserveren voor Uw Wijkbus gaat als volgt:
➜   neem contact op met Uw Wijkbus, 077 - 20 66 495
➜   de rijtijden zijn van maandag t/m vrijdag  van 08.00 tot 18.00 uur en op  

zaterdag en zondag van 09.00 tot 17.00 uur.
➜   Uw Wijkbus planning is bereikbaar van maandag tot en met vrijdag van 09.00 tot 12.00 uur.
➜   de planning bekijkt of de rit qua dag en tijd past in het schema. Lukt dat niet, dan wordt samen 

met de beller een ander tijdstip of mogelijkheden bij het Automaatje besproken.  
Verdere vragen kunnen aan de planning gesteld worden.

Uw WijkbusDIVERSEN
Veranderingen bij Uw Wijkbus Tegelen, Belfeld, Steyl, 

Op de Heide en Venlo-Zuid 

Zoals iedereen wellicht al via de (social) media of via mond tot mond-
reclame heeft vernomen, heeft de website van Uw Wijkbus sinds 
1 januari 2024 een nieuwe naam.
Een naam die het vrijwilligersvervoer in de gemeente Venlo vertegen-
woordigd. Van Wensauto De Bekkerie, Uw Wijkbus en het ANWB-
AutoMaatje Venlo. Dit alles om het organisaties en passagiers, die 
op zoek zijn naar vrijwilligersvervoer binnen de gemeente Venlo, 
makkelijker te maken alle informatie op een website te vinden. Uit-
gebreide informatie over mogelijkheden, planning, afspraken, etc. is 
te vinden op de website www.wensbusmaatje.nl
Let op: met het in gebruik nemen van de nieuwe website is onze 
oude website (www.uwwijkbus.nl) NIET meer actief. 
Ook is er een nieuw emailadres: uwwijkbus@wensbusmaatje.nl
Let op: het oude e-mailadres (info@uwwijkbus.nl) is niet meer actief, 
dus graag verwijderen.

Ontdek gisteren, begrijp vandaag. Dat was eind 
vorig jaar de slogan van de Maand van de Geschie-
denis, en het is er eentje die we bij de Bibliotheek 
met onze schat aan (geschiedenis)boeken graag ondersteunen. De komende 
tijd gaan we aan de slag met de geschiedenis van Belfeld. We halen verhalen 
van vroeger op en vertellen deze aan geïnteresseerden. Verhalen over en uit het 
eigen dorp. Met dit project richten we ons voor een belangrijk deel op ouderen, 
maar daarnaast is iedereen met interesse in de geschiedenis van Belfeld welkom. 
De bedoeling is dat er circa één keer per twee maanden een bijeenkomst in de 
Bibliotheek Belfeld of andere locatie wordt georganiseerd, waarbij we steeds 
één aspect van de historie van Belfeld uitlichten. Iedere keer zal hierbij een 
bijzondere gast aanwezig zijn en illustreren we de verhalen met beeldmateriaal. 
Momenteel verzamelen we bij de Bibliotheek mogelijke onderwerpen en verhalen 
en we vragen mensen uit Belfeld dan ook om ideeën aan te dragen. Heb je mooie 
herinneringen aan een bepaalde onderwijzer uit je kindertijd, een speciaal café 

dat al lang niet meer bestaat, een evenement van vroeger of die ene winkel waar je in je jeugd vaak kwam? Of heb je heel 
andere ideeën? Meld je dan vooral; dit helpt ons bij het kiezen van de thema’s en gasten die we kunnen uitnodigen. Wellicht 
vind je het zelf wel leuk om iets te komen vertellen. Alle tips zijn van harte welkom! Meer informatie over het historieproject 
volgt via de diverse communicatiekanalen van de Bibliotheek Venlo. Reacties mogen naar community librarian Finbar van 
der Veen worden gestuurd: finbarvdveen@bibliotheekvenlo.nl.
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Bibliotheek duikt Belfeldse historie in
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Als een echtpaar deze mijlpaal bereikt, wordt 
er vaak aandacht aan geschonken door middel 
van een feest. Ook een felicitatie en attentie 
namens de gemeente vormt vaak onderdeel van 
de feestvreugde. Of bovenstaande dingen gaan 
gebeuren, zal de tijd leren, maar het is zeker de 
moeite waard om terug te blikken op de geschie-
denis van deze voor Belfeld toch belangrijke en 
gewaardeerde vereniging. Het is immers een 
gegeven dat geestelijke gezondheid bijdraagt 
aan lichamelijke gezondheid en daar zorgt de 
KBO met al zijn activiteiten en bijeenkomsten 
zéker voor!

Tot 1974 kende Belfeld de BOB (Bejaarden Oude-
renbond Belfeld). In dat jaar ontstond echter het 
idee om hier ‘KBO’ van te maken. Tijdens de op-
richtingsvergadering in juni werd dit in de toen net 
nieuwe kantine van vv Belfeldia een feit. Het eerste 
bestuur bestond naast voorzitter, penningmeester 
en secretaris uit nog 5 leden én geestelijk adviseur 
pastoor A. Jacobs. De activiteiten waren indertijd 
ook al talrijk: beugelen, biljarten, gymnastiek en 
kaarten in de kantine van Belfeldia. 
In november van hetzelfde jaar wordt er een zang-
koor opgericht onder leiding van dirigent Harrie 
Bloemers. Gerepeteerd werd er in de Theresia-
school. 

Bij de start bestond het koor uit 13 dames en 
heren. In 1975 treedt het koor, dat inmiddels al 
30 leden telt, voor het eerst op in Café de Boer. 
Er werden daarna optredens verzorgd in Belfeld 
en omgeving en zelfs in Duitsland. Sinds 1977 
is Pieter Janssen de dirigent van het koor en hij 
leerde daarvoor zelfs orgelspelen. Droomland 
was de toenmalige tophit van het koor. Leuk om 
te vermelden is dat het geld dat nodig was voor 

de aanschaf van het orgel (te weten fl. 2000,-), 
kon worden geleend van toenmalige huisarts 
dokter Willems. Het bedrag werd in vier jaar tijd 
afgelost.
In de loop der jaren kwamen er allerlei activiteiten 
bij zoals kegelen (1978), zwemmen, volksdansen 
(1979), koersballen (1983) en jeu de boules (1996). 
Voor de aanschaf van de eerste koersbalmat 
moest fl. 1500,- worden neergeteld. 
Lange tijd werd carnaval gevierd met het uitkomen 
van een eigen KBO-prins of -prinses. De eerste 
prins was Lei I (Derks) met zijn twee ‘Truusjes’ 
(Hermans en Smeets) als dansmarietjes. Vanaf 
2003 tot aan corona werden er met veel succes 
vakantiereizen georganiseerd. Omdat de mobi-
liteit en de gezondheid van sommige leden die 
meegingen toch wel een punt werd, is hiermee  
gestopt. 
In de loop der jaren zijn er allerlei activiteiten afge-
vallen en zijn er andere voor in de plaats gekomen. 
In 2004 vindt er een reorganisatie plaats van het 
bestuur en van de bestuurstaken. Er wordt dui-
delijker gekozen voor een samenwerking waarin 
openheid, samenwerking en onderling vertrouwen 
voorop staat. Vanaf 2008 wordt de officiële naam 
KBO seniorenvereniging St. Urbanus Belfeld. In 
2009 ontvangt bestuurslid Marga Theeuwen een 
koninklijke onderscheiding voor haar geweldige 
inzet. Ook is er een droevige gebeurtenis die ver-
melding verdient: na een kort ziekbed overlijdt in 
juni 2013 de toenmalige voorzitter Sjaak Hendriks 
plotseling. Een enorme schok voor het bestuur 
en een behoorlijke aderlating voor de vereniging. 
In goed overleg met het bestuur werd tijdens de 
najaarsvergadering van dat jaar Tila Janssen ge-
kozen als voorzitster.
Het verenigingsleven bestaat op dit moment allang 
niet meer alleen uit kienen, kaarten en keuvelen. De 
KBO doet aan belangenbehartiging, organiseert 
themamiddagen over allerlei veranderingen in de 
maatschappij en excursies. Het bestuur brengt 

KBO 50 JAAR
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Een gebeurtenis met een gouden randje

een bezoekje aan leden die 80 of 90 jaar worden. 
Rond de feestdagen ontvangen de leden die in 
een tehuis verblijven een presentje. De vereniging 
heeft belastinginvullers en seniorenadviseurs die 
kunnen worden ingeschakeld. Er zijn leden actief 
die folders en het maandblad Ons rondbrengen, 
catering verzorgen, broodjes smeren en koffie 
inschenken en die meehelpen de zaal klaar te 
maken voor activiteiten. Er zijn er ook die ‘gewoon’ 
lid zijn en genieten van wat hen aan activiteiten 
wordt geboden. Zo zijn de sfeervolle kerstviering 
met koffietafel en muziek alsmede de gezellige 
carnavalsmiddag met optredens en muziek druk-
bezochte activiteiten. 

Kortom, een vereniging die zeker niet over het 
hoofd gezien mag worden in ‘het Belfeldse’. Want 
het is immers zo dat ouderen die ‘lekker in hun 
vel zitten’ omdat ze genoeg sociale contacten en 
afleiding hebben, ook vaak een betere geestelijke 
gezondheid vertonen. En daar moet je zuinig op 
zijn.

Wil je ook lid worden en ben je 50+? Kijk dan op 
Belfeld.nu of geef het door aan een van de be-
stuursleden. Mensen met een speciale indicatie, 
jonger dan 50, zijn echter ook welkom.

Ik zou beslist mensen vergeten en dus tekort doen 
als ik hier álle namen zou opsommen die bestuur-
lijk actief waren binnen de KBO. Ieder heeft op 
zijn/haar manier een bijdrage geleverd aan de 
KBO zoals die nu bestaat en waarin ook nu een 
enthousiast bestuur actief is. Helaas is het zo dat 
er steeds minder bestuursleden te vinden zijn  
om alles ‘draaiende’ te houden. Daar komt ook  
nog bij dat de huidige voorzitster, Tila Janssen, 
heeft aangegeven om na 20 jaar bestuurstaken, 
waarvan 11 als voorzitster, na het jubileum te wil-
len stoppen. 
Op deze plek wil ik dan ook een dringend beroep 
doen op iedereen die een hart heeft voor de Bel-
feldse ouderen en zin heeft in een bestuursfunctie 
bij een fijne, betrokken en warme vereniging. 
Deze vereniging mag niet ter ziele gaan! Geef je 
op als bestuurslid. Je mag 50+ zijn, maar dat hóéft 
niet.

Uiteraard wordt er in dit jubileumjaar voor de 
leden een feestactiviteit georganiseerd. 
Wat dit precies zal zijn, blijft nog even geheim.

Tot slot: Gouden KBO, gefeliciteerd! 
Op naar de 75!

Marie-José Boonen
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Nederland is een fietsland. Dat weten wij in Bel-
feld maar al te goed, en uiteraard niet alleen 
voor woon-werkverkeer. Fietsen is echt een 
hobby geworden van veel mensen. Want hier in 
de omgeving zijn niet alleen mooie fietsroutes 
uitgezet tot over de landsgrens, maar ook prach-
tige mountainbikeroutes. Daar heeft de familie 
Gähler ook profijt van. 

Peter Gähler en Daniëlle Laumans begonnen ruim 
33 jaar geleden hun fietsenzaak - in de tijd dat er 
nog de gulden was. Mobiele telefoons, Facebook 
en Tikkie als betaalmiddel bestonden niet. De duur-
ste Gazelle-stadsfiets kostte 1000 gulden, had 7 
versnellingen en was in 3 kleuren beschikbaar 
Dat werd als waanzinnig gezien. Peter was als 
medewerker technische dienst werkzaam bin-
nen een bedrijf in Tegelen. Daniëlle werkte als 
röntgenlaborante in het ziekenhuis te Venlo. Peter 
wilde altijd al graag voor zichzelf beginnen. Maar 
wat dan? In ieder geval niet van 8 tot 5 uur werken 
voor een baas. In eerste instantie informeerde hij 
naar een bloemen- en plantenzaak in Blerick. Toen 
hij hoorde dat de combinatiewinkel elektronica, 
witgoed en fietsen van de familie Op het Veld een 
gedeelte ging afstoten, grepen Peter en Daniëlle 
hun kans. Peter heeft 2 rechterhanden en een 
goed technisch inzicht. “Dat ik fietsenmaker ben 
geworden, is eigenlijk puur toeval. Ik zocht naar 
een activiteit waar ruimte was in de markt en wat 
bij mij paste en bij voorkeur in Belfeld. Uiteraard 
heb ik nog een speciale avondscholing gevolgd en 
ook het middenstandsdiploma gehaald, wat in die 
tijd nog noodzakelijk was,” vertelt Peter. “De echte 
kneepjes van het vak leerde ik tijdens het werken.” 

Ze namen het fietsgedeelte van Op het Veld over. 
Hun ondernemersdroom startte in 1991 in de oude 
bakkerij van de familie Bors aan de Schoolstraat. 

De huur was 150 gulden, wekelijks contant af te 
rekenen. Dat waren nog eens tijden! Het pand 
werd later gekocht. Belfeld had nu een echte 
fietsenzaak. Ook aan de eisen om het Gazelle-
dealerschap te krijgen, voldeden ze. Er was werk 
in overvloed en voor dat ze het zelf in de gaten 
hadden, was het pand al te klein. Fietsenmakers 
hebben een breed pakket aan werkzaamheden. “Ik 
verkoop fietsen, ik adviseer mensen in het gebruik 
van hun fiets (bijvoorbeeld als ze er verkeerd op 
zitten) en ik repareer fietsen. Wat ik het meeste 
doe? Banden vervangen”, aldus Peter. “Wat wij 
doen, willen we goed doen en daar mogen ze ons 
op aanspreken. Ik ga geen vreemde, onbekende 
merkfietsen repareren waar wij geen onderdelen 
van hebben. Dat vertel ik ook eerlijk aan de klant. 
De werkplaats is het hart van ons bedrijf. De klant 
kan rekenen op ons vakmanschap. Uiteraard gaat 
er ook weleens iets niet goed. Zo bracht een per-
soon zijn fiets ter reparatie en vroeg of de fiets 
een aantal weken in de opslag mocht blijven staan, 
omdat hij dezelfde dag op vakantie ging. Toen hij 
na enige tijd zijn fiets kwam ophalen, was deze 
verdwenen. Paniek in de zaak. Had ik die zelf per 
ongeluk als ingeruilde fiets verkocht. Uiteraard heb 
ik het met die man weer goed gemaakt. Tja, dat 
was wel de blunder van het jaar!”
Daniëlle hielp vooral mee in de winkel. Tegelijkertijd 
fietsen repareren én verkopen geeft extra tijds-
druk. Zo konden de werkzaamheden goed worden 
verdeeld. Danielle geeft aan dat verkopen ook 
leuk is: “Vooral ook omdat ik weet dat het een 
goed product is. En mocht toch iets stuk gaan, 
dan kunnen we dat repareren. We verkopen im-
mers geen wegwerpproducten.” De keuze om dit 
avontuur samen aan te gaan, bleek de juiste, want 
3 jaar later kochten en verhuisden ze naar het 
voormalige en vrijgekomen Rijkspolitiebureau aan 
het Koninginneplein. Het was toen wel spannend 
of de financiering zou rondkomen. Enerzijds de 

op bezoek bij



15j aa rgang  23  ■  n r.  1  ■  maar t  2024

fietsenzaak op de Schoolstraat en anderzijds de 
verbouwing van het politiebureau tot woonhuis an-
nex winkel en werkplaats. Een jonge ondernemer 
met 2 panden: als dat maar goed komt. Gelukkig 
kon het oude pand snel worden verkocht. Het heeft 
heel wat zorgen en denkwerk gekost, maar het 
resultaat mocht er zijn. Wonen en werken onder 
één dak met hun kinderen Luc en Michelle en met 
een voor die tijd moderne winkel.

Een aanwinst voor het dorp! Daniëlle ging vol-
ledig meewerken in de zaak. Samen werkten ze 
vele uren met plezier. Soms van 06.00 tot 22.00 
uur. Een tweede verbouwing volgde en het werd 
tijd voor een werknemer erbij. En zo kwam de 
toenmalige 17-jarige Paul Boonen in dienst. “Unne 
hendige met gouden hendjes en volledig idolaat 
van alles wat met fietsen te maken heeft,” volgens 
Daniëlle. Inmiddels deed de elektrische fiets zijn 
intrede. Vooral in de beginperiode was dat moei-
lijk. Vanuit de fabriek waren er natuurlijk nog wat 
kinderziektes bij die fietsen, die de fietsenver-
koper uiteindelijk maar zelf met de klant moest 
oplossen! “We moesten leren met deze nieuwe 
technologie om te gaan. Investeren in onszelf.” 
Het bedrijf bleef groeien en met de toevoeging van 
de mountainbikes was het assortiment compleet. 
Met name Paul is hierin gespecialiseerd. In 2017 
werd Paul mede-eigenaar. Zoon Luc was intussen 
afgestudeerd als industrieel productontwerper en 
kwam in 2019 in dienst. Hij kon zich het vak zowel 

Bij toeval werd ik fietsenmaker…

technisch als commercieel snel eigen maken. Het 
pand was inmiddels geheel in gebruik, inclusief de 
woonruimte, en weer was er te weinig ruimte. In 
2023 werd de knoop doorgehakt en de overstap 
gemaakt naar het pand van de familie Hoezen aan 
het Muldersplein. Dit pand biedt heel veel moge-
lijkheden. Ook de winkeloppervlakte gaat er goed 
op vooruit. Als je een fiets goed wilt bekijken, kun 
je er zogezegd rondom heen lopen. De ligging is 
centraal en er is voldoende parkeergelegenheid. 
Er is een mooie en ruime werkplek gecreëerd in de 
winkel voor de reparaties en het montageteam. Be-
leving en service zijn samengevoegd in dit nieuwe 
winkelconcept. Je kijkt als het ware in de keuken. 
Het assortiment ingeruilde fietsen hoeft niet meer 
dagelijks te worden verplaatst; hiervoor is een 
aparte plek. 
“De fietsenzaak gaat verder onder de naam Bike 
Totaal Belfeld. Het concept vanuit de franchise 
(Profile) is totaal vernieuwd en sluit goed aan bij de 
moderne uitstraling die we willen neerzetten,” ver-
telt Paul Boonen. Hij gaat vanaf de opening samen 
met Luc Gähler de zaak runnen; Daniëlle en Peter 
doen een stapje terug. “Een fiets, tegenwoordig 
veelal de e-bike, koop je niet zomaar even,” vertelt 
Luc. “We willen de klanten een uitgebreid aanbod 
kunnen tonen, zodat ze een goede fietsbeleving 
ervaren en door ons worden voorzien van een 
persoonlijk en eerlijk advies. De klant moet een 
fiets op maat vinden die bij hen past”.         

Benieuwd naar deze winkel?  
Kom vrijblijvend eens binnenkijken op 
Muldersplein 52 en op www.biketotaalbelfeld.nl. 
Ik kan gerust zeggen dat deze zaak een aanwinst 
is. Niet alleen voor Belfeld en Venlo, maar voor de 
hele regio.

Mat Hendrix



C O L O F O N

Het Stadskantoor van de gemeente Venlo 
is bereikbaar tussen 09.00 en 17.00 uur
U kunt gratis bellen met 14077 of mail naar info@venlo.nl

Straatcoaches gemeente Venlo  06 - 25074007
maandag t/m donderdag 18.00 - 23.00 u.,  
vrijdag t/m 00.00 u., zaterdag 18.00  - 02.00 u.,  
zondag 18.00 - 23.00 u. 
Alarmnummer (spoedeisend)  112

Politie (niet spoedeisend) 0900 8844

Politie Service Punt Reuver  
(ook voor inwoners van Belfeld) 
maandag t/m donderdag van 09.00 tot  16.00 uur  
Wijkagent: Jens Rosbender

Mailadres: wijkteam-2.venlo-beesel@politie.nl
  politietegelenbelfeldsteyl

       wijkagent_steyl_belfeld/

■   Wensbusmaatje reserveren via  077 - 206 64 95 
 ma t/m vrij 09.00 – 12.00

■   Gehandicaptenraad  06 - 11 06 04 52  

■   St. Urbanusparochie  077 - 373 15 79  
Het kantoor is op maandag- en vrijdagmiddag  
geopend van 13.30 tot 16.30 uur.  
www.rkdebestte.nl  
parochie-centrum@rkdebestte.nl

■   Meldpunt Algemene Hulpdienst  
Tegelen- Steyl-Belfeld  
op werkdagen van 09.00 – 12.00 uur  06 - 49 34 14 79

■   Open Inloop ’t Prônk-eppelke  077 - 475 32 69 
Pronkhof 21, 5951 CW Belfeld 
openinlooppronkeppelke@incluzio.nl

■   TIP Tegelen 
Kerkstraat 2a, 9531 NN Tegelen,  077-303 06 23

■   Uitleen Duofiets  06 - 49 34 14 79 
AHD Tegelen Steyl Belfeld op werkdagen 
tussen 9.00 – 12.00 uur

Redactie Dorpskrant:
dorpskrantbelfeld@gmail.com

Stan van der Velden
06 - 44 75 05 04

Mat Hendrix
06 - 26 22 28 28 

Marie-José Boonen
Paul Niessen

Geert Goossens
Yvonne van der Velden
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behoudt zich het recht  
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De foto’s op de voorpagina  
zijn gemaakt door leden  

van de Fotogroep Belfeld. 
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Luciënne op het Veld 

06 - 57 58 07 64 
Lucie van der Smitte-van Dijk
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